

GOTECH "the best partner" to raise your competition

GT-7033 沾水度測定器(潑水度測定器) Spray Tester

AATCC 22-2001、AATCC 22-2010、ASTM D1913-2000

本測定器適用於各種防水布、雨衣布、雨傘布及纖維布料等。試法系將試片固定在圓框上，使之不起皺紋，置於傾斜45度試驗座上，取250cc的水倒入玻璃漏斗內，使之滴落在試片上，所需時間為25至30秒，試驗三次（整數之平均值）觀察其受濕程度，參照判定標準，以瞭解其表面之防水度。

It is suitable for all kinds of water-proof cloth, raincoat cloth, umbrella cloth ect. Textile and fibre cloth. To fix specimen on round frame for avoid being wrinkled. Set specimen on testing stand in 45 degrees slope. Pour 250cc. water into glass funnel for dipping on specimen, it may take 25-30 seconds. To test three times (TO adopt average value of integer) for observing the absorption degree, realizing the waterproof degree of surface.

試片 Specimen	18×18 cm
試片框 Specimen frame	Ø 152 mm
試片傾斜度 Slope of specimen	45 °
噴嘴小孔 Hole of nozzie	19 孔 hole · Ø 0.88 mm
噴嘴與試片間距 Space between nozzie & specimen	152 mm
體積 Dimension (W×D×H)	27×33×66 cm
重量 Weight	14 kg

*沾水度評分等級:

ISO 評級(潑水度等級)	濕潤狀態	AATCC JIS 評分 (潑水度評分)
1級	表面全部均有濕	50分
2級	表面大部份有濕	70分
3級	表面呈分散狀的濕	80分
4級	表面稍有濕	90分
5級	表面沒有濕	100分



瞭解更多產品資訊，請登錄我司網站 www.gotech.biz